規格標準管理明細

沙山水千百至为栖	
編號	71
規格標準分類	(OA)辦公室用具產品類
環保標章規格標準	印刷品
版本	1.0.3
更新日期	2011/09/15
環保標章規格標準英文名稱	Printed Matters
產品相關標示	△△%回收紙及減少污染
產品相關英文標示	Made of XX% Recycled Paper and Reduce Pollution
規格標準內容	 本規格標準所指印刷品適用於採平版印刷(Offset)方式之出版品,如期刊、雜誌、書籍、廣告紙等。 產品含紙重量應高於95%。產品所使用之紙張70%以上使用再生紙,再生紙之回收紙混合率應達50%以上。封面頁不得塗佈或使用塑膠材質。 油墨中所含之鉛、鎘、汞、六價鉻及其化合物總含量不得超過100ppm,且不得含有鄰苯二甲酸類(Phthalates)。 印刷製程中所使用之清洗劑,其芳香族化合物含量應在1%以下,且不得含有鉻與鹵族碳氫化合物。 黏著劑應爲水性或熱融性,且接著裝釘過程中不得使用鄰苯二甲酸類化合物。 產品或包裝上需標示「△△%回收紙及減少污染」。 標章使用者的名稱及住址須清楚記載於產品或包裝上。標章使用者若非製造者,製造者的名稱及住址須一併記載於產品或包裝上。 註:申請產品項目如爲非連續性出版品時,應於印刷前提出申請。
規格標準英文內容	 This standard applies to any publication ("product"), such as magazines, periodicals, books, or flyers, published using the offset printing process. The product shall contain over 95% paper by weight. The paper used shall contain over 70% recycled paper, which shall contain over 50% recycled fiber. The cover of the product shall not use or be coated with plastic material. The total content of lead, cadmium, mercury, chromium (VI) and their compounds in the ink used in the printing process shall be less than 100 ppm. The ink shall not contain any phthalate esters. The solvent used in the printing process shall contain less than 1% aromatics, and shall not contain any hydrocarbons containing chromium or halogens. The binder/adhesive used in the binding process shall be either water-based or hotmelt, and shall not contain phthalate esters. The product or the packaging material shall also bear a label reading "Made of XX.% Recycled Paper and Reduce Pollution". The name and address of the Green Mark user must be clearly printed on the product or on the packaging material. For non-manufacturing Logo users, the manufacturer's name and address shall also be shown. Remarks: If the product is not published continuously, application to use the Logo shall be made before the printing initiated.